
MØTEREFERAT- BRYN SKOLE 

Dato
: 

Onsdag 11.10.23 Tidspunkt
/ sted: 

KL 18.00-20.00 

Personalrommet 

Møtetype: Ordinært 

Møte innkalt av: Ragnar Leder: Attia Referent Plamena 

Deltakere 

1 Madlena T. Nielsen  4 Tina Nygård   7 Anne-Beth Nese Grihamar   

1 An-Kathrin Turn  4 Nayab Tahir  7 Attia Mirza Mehmood 
(Leder,DS medlem)  

 

1V Sigurd Bordvik  4V Evelyn Camilla Nilsen  7V Amra Dizdarevic  

1V Tatiana Moen  5 Linn Kjennvoll  7V Kjersti Olsen (DS medlem)   

2 Camilla Hanses  5 Madèlene Warming-Guttorm  7V Rachna Rohatgi Khan  

2 Knut Ståle Hovi  5V Mohammed Faraqualla   7V Kevser Sarman (SMU-leder)  

2V Qassem  5V Heidi Hellenberg (Skolehage,SMU)   7V Elin Mørland  

2V Mariann Midtbø  6 Ragnar Bjorå   Leder FAU Attia Mirza Mehmood  

2V Shuaib Saleem  6 Mohammed Faraqualla (SMU)  Nestleder 1 Ragnar Bjorå  

3 Nikolai Kobets Freund  6 Sahirah Naseem Faiz  Nestleder 2 Sahirah Naseem Faiz  

3 Plamena Boneva-Ganderud  6V Torgeir Kristiansen (DS-leder)  Kasserer Anne-Beth Nese Grihamar  

3V Madlena T. Nielsen  6V Lina Andrijauskaite    Ledelse skole Rektor Cecilie Raddum  

3V Marit Ødegaard  6V Taban Lak  Ledelse skole Ass. rektor Petter Furvann  

SAK Ansvarlig F V 

1. Gjennomgang av dagsorden (Fast punkt)  FAU-leder   

2. Saker fra skolens ledelse 

Cecilie og Petter informerer:  

• Smilfoto skal byttes. For mange er misfornøyde. Fortsatt vanskelig 
å få tak i familiene for samtykke til fotografering.  

• Hektiske dager. Kartleggingsprøvene er i gang.  

• Problemer med skolebygget. Det kommer mange møter med Oslo 
Plan-og-Bygg neste uke (42), Det er oppdaget sopp og gnagere. Det 
kommer befaring på dette, men Oslo kommune ønsker ikke å bruke 
mer penger på bygget siden det er på gående prosjekt om 
renovering.  

• Østre Aker kirke inviterer til Vandring på Halloween, 31. oktober. 
De tilbyr felles middag på bedehuset mot 100 pr familie og felles 
vandring etterpå.  

• Skolen er i kommunikasjon med en imam fra en moske i sentrum, 
som skal væreåpen å besøke mellomtrinnene etter Nytt år.  

• En mor fra Spesial klassen har viset interesse til å komme på en 
FAU møte for å snakke om Barn med Spesielle behov og hvordan de 
skal møtes imot. Familien stiller også til MultiKulti og alle andre 
skolens arrangementer.  

• 30 barn fra 5 klasse har begynt å benytte seg fra Klubben. For å få 
tilbudet hadde skolen lovet 2 ressurser til Klubben i kveldstid, men 
nå er disse to i sykemelding. Og skolen nekter å skaffe vikar for de. 
Bydelen forventer at skolen skal gjøre det. Det har skolen ikke 
penger til. Bydelen må innse at det er behov for hjelp til Klubben 
fra Ungdomstjenesten i bydel Alna.  

Rektor / Ass. rektor   



• Attia informerer om utviklingen til Teisen gård prosjektet. Nå er i 
prosess avstemming av 5 utvalgte ideer. Fristen er 15 oktober. 
Januar 2024 skal disse ideene og resultatene fra avstemmingen 
fortsette i neste steg i Bydelsutvalget. Alle oppfordres å promotere 
avstemmingen.  
 

3. 
 

Innkomne saker til skolen 

• Spørsmål fra foreldre fra FAU: 
- Ønske om klasselister med kun fornavn og kontaktinformasjon. 

Svar: Det er lov etter reglene av Udir så lenge fødselsnummer er 
tatt bort. Skal sendes i papir format med hvert barn. Det er barn 
som kan ikke være på lister og det er en grunn til det.  

- Smaken på vannet på skolen. Barn har reagert på rar smak fra 
springen. Svar: Bygget er gammelt, og vannrørene er gamle kobber 
rør. Det tar ca 15 min til rent vann renner i springen. Anbefales at 
alle barn har med vannflaske med vann hjemmefra.  

Ledelsen   

4. Godkjenning av styrets innkalling og agenda 

Konstituering 

Presentasjonsrunde og gjennomgang av FAU-representanter fra de ulike 
trinnene ble gjennomført.  

FAU-leder   

5. 
 
 
5.1 

SU/DS (Samarbeidsutvalget/driftstyret) (Fast punkt)  

Informasjon fra og innspill til DS 

• Status: Byggestart fortsatt berammet til 2026 og 

ferdigstilling i 2029. Oslo Bygg inviterer i høst til 

medbestemmelsesmøter i prosessen. Fra FAU stiller Attia 

og Knut i disse møtene.  

Møtene har påbegynt. Første møte var 10.oktober. Det var en 

brukermedvirkning workshop med Plan og Bygg. Totalt i høsten 

forventes 5-6 møter. Allerede skulle neste møte være noen 

dager senere- befaring på Østensjø skole.  

Hoved ideen av møtene er medvirkning hvordan bygget skal se 

ut. Deltar PBE, OBE, skolens tillitsvalgte, elevrådet og FAU. 

Møtene er på dagtid og varer ca 3 timer.  

Planen er at byggningene skal rehabiliteres, og materialene fra  

det som skal rives ned skal gjenbrukes i det nye bygget. 

Uteommrådene skal også rehabiliteres.  

Planene bør være ferdige i  2025. Ferdigstillelse forventes 

2029, men det kan skje raskere.  

Brukergruppen skal ha mulighet for rådgivning og påvirkning. 

Ideer er velkommen.  

- Gymsalen skal være av aulatype. Den skal ha også kjøkken, 

bord og stoler, og scene. FAU ønsker seg lagringsplass.  

 

• Skolen skal være møteplass for nærmiljøet. Send gjerne 

forslag og ønsker om bygget. 

DS-leder/ 

 

Attia 

  

6. 
 
6.1 
 
 
6.2 

SMU (Skolemiljøutvalget) (Fast punkt) Informasjon fra og innspill til SMU  

• Kevser og Mohammed fortsetter i SMU. Sosiallærer Kristin har sent svar 
forrige uke (40), med forslag om møte førstkommende mandag. Agenda er 
etterspurt.  

• Ansvaret for neste års Multikulti festival – Elevrådet bør være med og 
hjelpe til organisering av MultiKulti.  

SMU-leder   



• I tillegg kan det tas opp Bryn Klubben. Spesielt foran de politiske 
representantene. Vikar betalt fra skolen er ikke aktuelt.  

• Neste møter er : 11 desember, kl.16.00, og 11 februar, kl. 16.00. 

7. 
 
7.1 
 
 
7.2 
 

(AK) ARRANGEMENT-KOMMUNIKASJON KOMITÈ (Fast punkt) 

• MultiKulti festival18. oktober 2023  – Gjennomgang av organisering 
og planlegging av matdelen. Gjennomgang sjekkliste koordinering 
fra FAU-styret . 

• Attia – noterer planen og sender ut tegning, plan og liste over de 
påmeldte. Filene sendes av Attia noen dager før dagen av 
arrangementet. 

FAU 

 

  

8. 
 
8.1 
 

(TU) TRAFIKK-UTEMILJØ KOMITÉ  

• Refleksdagen 19.10.: opprette koordineringsgruppe. Hvem stiller? 
Gruppen skal gi bort reflex til alle elevene. Oppmøte mellom 8.10 
og 8.30 før skolestart. Reflex skal legges i Resepsjonen på skolen 
dagen før.  
 

Mohammed, Sahirah, 
Knut, Mаdelеne  

  

9. 
 
9.1 

Tv aksjonen-  

Komiteet ønsker å ha en kontakt person fra FAU som kan 
koordinere forespørsel om TV-aksjonen og motivering til 
bøssebærerne. Madlena blir kontakt person.   

Madlena   

10. 
10.1 

17. mai (Arrangement ansvar 3. og 6. trinn) (Fast punkt)  

• 17. mai-komité: Er foreldre blitt orientert på foreldremøtene?  

Ja.    

11. 
 
11.1 
 

Eventuelt:  

• Innspill fra FAU til Teisen gård som møteplass. Alle oppfordres til å 
sende inn innspill enkeltvis: www.alnainvolverer.no 
 

Attia / Ragnar   

Neste 
møtedato: 

1.11.23 Innkalles av: Leder /Nesteleder Referat føres av:  4 

Møtene holdes hver 1. onsdag i 
måneden. Hvis denne dagen er en fridag 
skal dato avtales nærmere.  

NB! Referat skrives på rundgang. Referat sendes ut senest 1 uke etter at møtet er holdt . 1 uke etter at 
referatet er sendt ut legges det ut på Skoleportalen av  rektor med mindre det er innvendinger til 
referatet.  

UTVALGSKOMITEER  

(AK) ARRANGEMENT-
KOMMUNIKASJON KOMITÈ 

Jobber med å skape sosialt fellesskap 
og informasjon. 

• Karneval / disko (mars) 

• FN-Multikulti fest (oktober)  

• 1. desember pepperkake /kakao 
servering 

• Brynbygda / Foreldreseminar   

• Bryn-bygda  

• Facebook-gruppen: Bryn skole 
Foreldrerådet 

 (TU) TRAFIKK-UTEMILJØ KOMITÈ 

Jobber med trafikkforhold rundt 
skolen og skolens utemiljø.  

• Trafikk-kampanje ved skolestart 

• Refleksdagen 

• Hjertesone /Trygg skolevei saker 

• Praktisk gruppe / Oppsyn av 
sikkerheten og utemiljø rundt 
skolens område 

• Dagravning  
• Foreldrepatruljen. Ansvarlig:    

2. og 4. trinn  (aug.) 

(SHA) SKOLE-HJEM-AKS KOMITÈ 

Jobber med foresattdeltagelse og positivt 
skolemiljø. 

• Foreldremøter og valg 

• Førskolemøte (1. skoledag) 

• Foreldreffadderkafè for 1. trinns 
foresatte. Ansvarlig  
2. og 7. trinn (aug. /sept.)  

• Årlige møter med AKS-leder 

• Invitere elevrådet til årlig 
dialogmøte med FAU  

• Oslo KFU kontaktperson 

Komitémedlemmer: Komitémedlemmer: Komitémedlemmer: 

Anne-Beth, Kevser, Amra, Nikolai, 
Kjersti, Marian, Camilla, Marit 

Sahirah, Ragnar, Mohammed, Knut, 
Sigurd 

Madlena, Linn, Attia  

 

 

 

http://www.alnainvolverer.no/

